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ZAPISNIK SA VIII. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

ODRŽANE DANA  17. LISTOPADA    2016.g.   U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA 
NOVALJE S POČETKOM U 09,00 SATI. 

 
 
 
Sjednici nazočni: 

1.  Vesna Šonje Allena, predsjednica Gradskog vijeća  
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Marijan Badurina 
4. Aleksij Škunca 
5. Marin Lončarić 
6. Anton Denona 
7. Albert Semenčić 
8. Robert Badurina 
9. Valentina Tomulić Trgovčević 
10. Jurica Palčić 
11. Lukica Šuljić 
 
Odsutni vijećnici: 
1. Ljubomir Kurilić 
2. Mariella Pehovac 

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje 
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela 
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela 
4. Lucie Zubović, voditelj zapisnika 
5. Gordana Vuković, voditelj Odsjeka za prostorno planiranje 

 
Predsjednica Vesna Šonje Allena otvorila je sjednicu i pozdravila sve nazočne kao i građane 
koji su sukladno odredbama Poslovnika najavili svoj dolazak na sjednicu i predložila 
prozivku da se utvrdi nazočnost vijećnika. 
Utvrđeno je da je sjednici nazočno 11 vijećnika. 
 
Zatim je predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala gradonačelnika Antu Dabo da izvijesti 
vijećnike o aktivnostima gradskih službi od zadnje održane sjednice. 
Gradonačelnik Ante Dabo istaknuo je samo najbitnije aktivnosti kao opremanje ureda za 
provođenje postupka obnove zemljišnih knjiga koja bi uskoro trebala pojačati aktivnosti,  

- ugovori za izgradnju i sanaciju ulica u jezgri grada se potpisuju danas i uskoro kreću 
radovi, 

- radovi na izgradnji društvenog doma u Staroj Novalji će uskoro otpočeti, a  sanacija 
rive u Zubovićima je u tijeku, 

- prihod gradskog proračuna pokazuje povećanje u odnosu na isto razdoblje prošle 
godine, 

- sutra je zakazan sastanak sa HEP-om i ŽUC-om vezano za sanaciju prometnice kroz 
Staru Novalju, 
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- za proširenje dječjeg vrtića priprema se  apliciranje ispred EU fondova do kraja 
godine, a Gozdenica je preveliki projekt i ne može se aplicirati za mjeru 7.4 već za to 
imamo jednu mogućnost  putem HBOR-a uz fiksnu kamatu od 3%, 

- za projekt Lunjskih maslinika imamo mogućnost dobiti 2,5 mil. Eur  ali moramo 
osnovati javnu ustanovu, 

- do kraja godine imamo otvorenu mogućnost aplicirati za osnivanje poduzetničkog 
inkubatora.   

 
 
Nakon izlaganja gradonačelnika predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je verifikaciju 
Zapisnika sa VII. sjednice Gradskog vijeća. 
 
Verifikacija zapisnika sa VII. sjednice Gradskog vijeća  održane 04. listopada 2016.g. 
izvršena  je bez primjedbi. 
 
Utvrđivanje dnevnog reda 
Dnevni red se smatra usvojenim budući da do početka sjednice nije zaprimljen nijedan 
prijedlog. 
 

D N E V N I    R E D 
 
 

1. Prijedlog Odluke o donošenju  Dopune Prostornog plana uređenja Grada Novalje. 
2. Prijedlog Odluke o raspisivanju  lokalnog referenduma. 

 
 
AD/1 Prijedlog Odluke o donošenju  Dopune Prostornog plana uređenja Grada Novalje 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje Gordana Vuković 
i upoznala vijećnike sa procedurom donošenja dopuna Prostornog plana kojim se omogućuje 
izgradnja objekata vlasnicima građevinskog zemljišta za ona područja koja se nalaze na 
neuređenim područjima  tj. izvan zahvata  urbanističkog plana uređenja. 
U raspravi, vijećnik Robert Badurina upitao je zašto vijećnici nisu u materijalima dobili 
grafički prikaz i rekao  da  i na području Jakišnice postoji problem oko ishodovanja 
građevinskih dozvola. 
Gordana Vuković odgovorila je da ove karte ured nije imao  na raspolaganju pa stoga nisu ni 
dostavljene. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je ovo postupak koji nema javne rasprave, tu je 
potrebno zadovoljiti kriterije i svaka parcela koja ima izlaz na javni put može zadovoljiti 
uvjete i dobiti dozvolu. 
Za izradu UPU-a Jakišnica Grad je imao ugovor sa Sintezom iz Zadra koji je jednostrano 
raskinut jer nisu ispunjavali svoje obaveze. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca rekao je da se na temelju pisanog materijala teško kvalitetno 
pripremiti, a vidi da tu ima nekih intervencija na terenu. Predložio je da se ubuduće  grafički 
dio izloži u vijećnici da se ne remeti redovno poslovanje  i  da vijećnici imaju mogućnost 
uvida u karte, ako se ne mogu dostaviti u materijalima.  
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Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 
(jedanaest) vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 11(jedanaest)  glasova za donijelo  
 

ODLUKU O DONOŠENJU DOPUNE PROSTORNOG PLANA  
UREĐENJA GRADA NOVALJE  

    
 

AD/2 Prijedlog Odluke o raspisivanju  lokalnog referenduma 
 Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa 
prijedlogom kojim se definira održavanje lokalnog referenduma sa referendumskim pitanjem 
koje se odnosi na izjašnjavanje građana o pitanju uređenja luke i marine. 
Predložio je i izmjenu sastava Povjerenstva za provedbu referenduma budući da su dvije 
članice  zauzete i ne mogu sudjelovati u radu Povjerenstva. 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca u ime kluba vijećnika HDZ– HSLS rekao je da drži da se 
metodološki išlo u krivom smjeru odnosno u redoslijedu jer je trebalo sačekati odluku 
referenduma i onda ići u tom pravcu.  
U zakonskoj regulativi stoji da referendumsko pitanje treba biti jasno i nedvosmisleno, a ovo 
u drugom dijelu pitanja  to nije. Pitanje je trebalo glasiti „Jeste li za izgradnju marine u sklopu 
uređenja luke Novalja?“. Zaključio je da u ovom dijelu Klub vijećnika ne može podržati 
ovakvo pitanje jer je ono dvosmisleno i nije se poštivala procedura u redoslijedu. 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da je ovo četvrti projekt  i jedini u vlasništvu Grada, on je 
vrlo konkretan i definira svaki centimetar u luci Novalja. 
Postavio je pitanje Klubu vijećnika HDZ-a da li su oni kao Klub i stranka za marinu u luci 
Novalja,  ili nisu? 
Vijećnik Aleksij Škunca naglasio je važnost izrade studije utjecaja na okoliš da se vidi 
održivost projekta i ako je projekt održiv i većina stanovništva za, oni će ga podržati. 
Gradonačelnik Ante Dabo iznio je prijedlog za članove Povjerenstva za provedbu 
referenduma umjesto Mirjane Palčić da predsjednica bude Silvija Hodak Tauzer, a umjesto 
Andriane Dabo da članica bude Lidija Šuljić. 
Vijećnik Robert Badurina predložio je da pitanje bude još jednostavnije i glasi „Jeste li za 
prihvaćanje UPU-a luke Novalja?“ i konstatirao da je u predloženom pitanju  dvosmisleno to 
što se implicira vlasništvo luke i marine na objekte, a ne na papire. Zaključio je da SDP 
Novalja nije protiv uređenja  luke već protiv marine. 
Vijećnik Albert Semenčić iznio je stav HSLS-a vezano za marinu  to je da se ona treba 
dislocirati,  a luku novalja zaštiti i urediti i prilagoditi potrebama lokalnog stanovništva. Luka 
se može urediti i kao tranzitna luka za prihvat jahtaša, jedriličara, kruzera, nautičara itd.  
U izlaganju je upozorio na negativnu  stranu izgradnje marine u luci i usporedio  Novalju sa 
sličnim mjestima uz obalu, te konstatirao da se u ovom prijedlogu  UPU-a radi o rezerviranom 
prostoru kojeg će dobiti netko izvana i predložio da se marina dislocira na prostor Mihovilja 
ili Girenice gdje se ne vrši pritisak na infrastrukturu te  da se izradi novi prijedlog uređenja 
luke. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo podsjetio je vijećnika Semenčića da je tema ove točke dnevnog 
reda odluka o raspisivanju lokalnog referenduma te rekao da je ovaj projekt bitna stepenica 
odmicanja Novalje od turizma sa Zrćem jer kao takav projekt Zrća ne može opstati. 
 
Vijećnik Antom Denona rekao je da bi više volio da je referendum samo za naselje Novalja 
ali tiče se svih ovdje i treba svatko na svom području upoznati ljude s temom i pozvati na 
referendum. 
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Vijećnik Lukica Šuljić kao nezavisni vijećnik koji nema političke utege smatra da treba ljude 
pozvati na javno izlaganje i sugerirati im da samostalno svatko za sebe donese odluku. 
Vijećnik Jurica Palčić iznio je već poznati stav HSS-a a to je da marina unutar luke ne, a 
referendumsko pitanje će podržati. 
Vijećnik Robert Badurina ponovio je da se slaže s time da se luka novalja uredi za razvoj 
novaljskog turizma i sada drži da marina u centru grada nije dobro rješenje. 
 
Ivica Supić zamolio je predsjednicu da mu dozvoli da se obrati vijećnicima te je upoznao 
vijećnike sa događanjima koja su pratila prijedlog  UPU-a Novalje 2012/13 godine u kojima 
je sudjelovao kao vijećnik SDP. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 3 (tri) glasa suzdržana i 1 (jednim) glasom protiv, 
Gradsko vijeće donijelo je  
 

ODLUKU O RASPISIVANJU LOKALNOG REFERENDUMA 
 
uz izmjenu sastava Povjerenstva iz  članka 6. stavka 2. Odluke: 
 

1. Silvija Hodak Tauzer-predsjednica 
2. Spomenka Tamarut-članica 
3. Ivana Kurilić -članica 
4. Kristina Vidušin-zamjenica predsjednice 
5. Lidija Šuljić-zamjenica članice 
6. Tatjana Šuljić-zamjenica članice 
 
 

Klasa: 021-05/16-01/19 
Urbroj: 2125/06-02/01-16-02 
 

 
 
 

Sjednica  je završena u 10,50 sati. 
 
 
 
Zapisnik  izradila:      Predsjednica Gradskog vijeća 
Lucie Zubović       Vesna Šonje Allena,dipl.ing.arh. 
 
 


